
витяг

з протоколу N} 8 засiдання кафедри булiвництва та

енергоефективних споруд

вiд 3.0 5.2023 року

Присутнi: зав.кафедри Артим B.I., доц.Палiйчук I.I.,

доц.Величкович А.С., проф. Щобрянсъкий

I.M., проф.Грабовський Р.С., Андрусяк А.В.,

Палiйчук I.I, , Дем'янчук Я.М., ,.Щобрянська

Л.О., Фабрика Ю.М, Фафлей О.Я., зав. лаб.

Шебунчак I.C., пров.iнж. Артим Л.е.

2. Про перегляд ОПП кБудiвництво та цивiльна iнженерiр першого

(бакалаврського) рiвня вищоТ освiти спецiальностi I92 кБулiвництво та

цивiлъна iнженерiп галузi знанъ 19 Архiтектури та булiвництво iз

врахуванням пропозицiй студентiв

По другому питанню:

СЛУХАJIИ: слух€ши доцента Палiйчука I.I. щодо результатiв анонiмного

опитування сryдентiв ОПП <Булiвництво та цивiльна iнженерiя> першого

(бака-тrаврського) рiвня вищоi освiти спецiальностi 192 <Будiвництво та цивiльна

iнженерiя>, ix оцiнки результативностi навчанця на ОП, побажань щодо ii
покращення та оцiнки рiвня викладання дисциплiн. Доповiдач вiдзначйв

необхiднiсть покращення комп'ютерноТ пiдготовки здобувачiв першого

(бакалавроького) рiвня вищоi освiти.

ВИСТУПИЛИ: проф. .Щобрянський I.M., який зазначив про необхiднiсть

створення комп'ютерного кпасу для проведення практичних занять, к}рсового та



диIшомного проектувацнrI здобувачiв першого (бакалаврського) та другого

(магiстерського) piBHiB вищоТ освiти.

УхВАЛИЛИ:

1. Групi забезпечення розробити новий проект оI]П <Будiвництво та

цивiльна iнженерiя> першого (бакалаврського) рiвня вищоi освiти спецiальностi

192 <Булiвництво та цивiльна iнженерiя> гаlryзi знань 19 Дрхiтекryри та

будiвництво з ypaxyвEmlrrlм вищезазначених пропозицiй,

2. Завiдувачу кафедри Артиму B.I. внести обцрунтовану пропозицiю

керiвництву унiверситеry щодо створення комп'ютерt{ого кJIасу,

Завiдувач кафедри Володимир АРТИN4.

Секретар кафедри IBaH ШЕБУНЧАк


